
 

  
 

 

 
Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10.000 
5280 DA Boxtel 
 
 
Betreft: ontwikkeling Molenwijkpark, verplaatsing kiosk 
 
 
Boxtel, 9 september 2008 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
De SP-fractie vraagt uw aandacht voor de volgende voorstellen. 
 
Uit de media vernamen wij van het mislukken van het verplaatsen van de kiosk naar het 
terrein van vakinstelling Sint Lucas, om het daar als een soort ‘openlucht theater’ bij het 
Podium Boxtel te kunnen laten functioneren. De kiosk dreigt derhalve in de weg te staan 
voor het bouwverkeer dat aan de slag gaat met Plan De Croon. Wij willen u echter 
voorstellen om eens na te denken over verplaatsing van de kiosk naar Park Molenwijk, 
waarbij deze verplaatsing dan gekoppeld zou kunnen worden aan een initiatief dat onze 
fractie mede naar aanleiding van de door ons gehouden enquête in wijk Breukelen aan het 
ontwikkelen is over de ontwikkeling van Park Molenwijk. 
 
Park Molenwijk 
Citaat uit ‘Boxtel kijk nou eens’: ‘Met de aanleg van sport- en wandelpark Molenwijk in het 
begin van de jaren dertig bezorgde het gemeentebestuur van Boxtel de toen tienduizend 
inwoners een prachtige accommodatie voor gezonde vrijetijdsbesteding. Het was een 
voorziening die uitstekend paste bij het streven om van Boxtel tussen de stedelijke driehoek 
Den Bosch-Tilburg-Eindhoven een aantrekkelijke woongemeente te maken.’ 
 
Zo’n citaat zou u wat ons betreft tot nadenken moeten zetten. Diezelfde intenties proberen 
we met zijn allen namelijk nu ook waar te maken, waarbij kansen steeds meer verzilverd 
worden. Denk bijvoorbeeld maar eens aan de recreatieve aantrekkingskracht van het 
Groene Woud, waar in de ruimtelijke plannen ruimschoots rekening mee is gehouden en 
denk bijvoorbeeld maar eens aan allerlei initiatieven die er op wijkniveau worden genomen 
en gefaciliteerd. Bij dat laatste punt staat de leefbaarheid in de wijken centraal en dat aspect 
wordt gekoppeld aan ontmoeting van mensen (voldoende speelplekken, voldoende 
ontmoetingsplekken), jong & oud, rijk & arm, allochtoon & autochtoon, gehandicapt of niet 
gehandicapt. En dat biedt wat ons betreft prachtige mogelijkheden om ook Park Molenwijk 
nog meer van zijn oorspronkelijke glorie terug te geven. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Cultuur-historisch erfgoed 
Toen park Molenwijk in de jaren dertig gereed kwam, bestond het uit een riant en ruim 
wandelpark, een aardig verpozingslokaal, een openlucht zwembad, een roeivijver, 
sportvelden voor voetbal en hockey, een tennisveldje en er is korte tijd ook een  
openluchttheater in het park geweest. Het park heeft een tot op de dag van vandaag een 
belangrijke functie voor onze Gemeente en kan ook als belangrijk cultuur-historisch erfgoed 
aangemerkt worden. Die glans willen wij het park nog meer teruggeven. 
 
Realisering natuurtheater in park Molenwijk 
Naar aanleiding van onze buurtenquête in wijk Breukelen is vanuit verschillende 
respondenten gesteld dat Park Molenwijk nog aantrekkelijker gemaakt zou kunnen worden. 
Park Molenwijk zou nog toegankelijker gemaakt moeten worden als ontmoetingsplaats voor 
mensen uit de omliggende wijken. Daarbij zou Park Molenwijk in zijn algemeenheid voor 
Boxtelaren en mensen buiten Boxtel, nog meer kunnen fungeren als accommodatie voor 
recreatie en gezonde vrijetijdsbesteding. 
 
Een  belangrijke suggestie die daarbij door bewoners aan werd gedragen heeft onze fractie 
aan het denken gezet en wij hebben daar inmiddels met een aantal enthousiaste bewoners 
over gesproken.  
 
Korte tijd heeft zoals gezegd in het verleden een openluchtheater onderdeel uitgemaakt van 
Park Molenwijk. Wij willen uw College voorstellen om opnieuw te bekijken of er in Park 
Molenwijk een klein (op de Boxtelse schaal gestoeld) natuurtheater zou kunnen worden 
gerealiseerd. Zo’n natuurtheater sluit uitstekend aan bij tal van zaken die te maken hebben 
met leefbaarheid. 
 
Op de eerste plaats brengt het organiseren van evenementen in het natuurtheater mensen 
bij elkaar. Zo’n theater sluit natuurlijk uitstekend aan bij evenementen als de jaarlijkse bazaar 
die in het park wordt georganiseerd. Ook zou het een uitstekende mogelijkheid zijn voor 
Boxtelse groepen en verenigingen, om optredens te verzorgen, voor jong en oud. De 
harmonie kan er bijvoorbeeld een plaats krijgen, maar ook Boxtelse bandjes die zich zouden 
kunnen presenteren. 
 
Daarbij past het voorstel in het streven van Boxtel om cultuur-historie te behouden. Met het 
terugbrengen van het natuurtheater in het park en het park weer meer in het licht te brengen 
van sportieve vrijetijdsbesteding en recreatie, komt een cultuurhistorische voorziening weer 
tot leven. Wij denken dat vele mensen in Boxtel dat toe zullen juichen. 
 
Ten slotte bestem je het park weer actief voor de bewoners uit omliggende wijken tot 
ontmoetingsplaats. Wanneer er bij de ontwikkelingen in de omliggende wijken Selissenwal 
en Breukelen goede aandacht wordt besteed aan gemakkelijke bereikbaarheid en 
toegankelijkheid voor iedereen, dan kan het park voor die wijken een ontzettend goede 
voorziening zijn om de sociale cohesie te stimuleren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Verplaatsing kiosk naar park Molenwijk 
Een eerste mooie stap richting bovengenoemde plannen zou de verplaatsing van de kiosk 
van de markt naar Park Molenwijk kunnen zijn. We slaan dan twee vliegen in een klap. Sint 
Lucas had al de bedoeling de kiosk te gebruiken als ‘openlucht theater’ en diezelfde 
bestemming zou het nu ook al voor het park kunnen krijgen. Daarnaast kunnen met dit 
voorstel de aankomende verkeersproblemen bij de bouwwerkzaamheden van plan De Croon 
snel worden opgelost.  
 
Uit gesprekken met bewoners hebben wij overigens vernomen dat in Park Molenwijk (op de 
plek waar nu de kunstgrasvelden zijn) begin jaren 50 een paar keer een verplaatsbare kiosk 
heeft gestaan. Daarin werden door harmonieën parkconcerten gegeven. Ook in dat opzicht 
zou de komst van de kiosk naar het Park Molenwijk een versterking van de cultuurhistorie 
opleveren. 
 
Lokatie kiosk en theater 
Wij stellen daarom voor dat uw College snel de mogelijkheden beziet van verplaatsing van 
de kiosk. Daarbij moet uiteraard gekeken worden naar lokatiekeuze in het park, 
cultuurhistorische inpassing, bereikbaarheid en inpassing in het groen. De lokatie waar wij 
aan denken is het gebied waar de afgelopen jaar het evenementterrein van de bazaar 
gelegen was. 
 
Deze lokatie zou eventueel ook geschikt zijn voor realisering van het natuurtheater. Voor wat 
betreft de inpassing van het theater zou gekeken kunnen worden naar de wijze waarop het 
theater in 1947 in het park is ingepast (toen op de lokatie van het huidige dierenpark). 
 
Het podium in park Molenwijk werd gevormd door een enigszins geaccidenteerd terrein, 
omgeven door geboomte en struikgewas (bron: Boxtel kijk nou eens). Dat moet ook mogelijk 
zijn op dit plekje in het park en deze plannen zouden uiteraard ook gekoppeld kunnen 
worden aan het verplaatsen van de kiosk. 
 
De toeschouwersruimte was in het verleden 5.000. Wat ons betreft zou gekeken moeten 
worden naar een plek waar een paar honderd toeschouwers in zouden kunnen. Dan is het 
ook qua bereikbaarheid en omliggende infrastructuur te behappen. 
 
Daarnaast is zo’n natuurtheater uiteraard een prima gelegenheid om te koppelen aan 
speelplekken, ontmoetingsplekken, het plaatsen van zit- en picknickgelegenheden 
enzovoort. 
 
Voorbeelden natuurtheaters 
In onze regionale omgeving zijn al een aantal uitstekende soortgelijke voorzieningen terug te 
vinden. Denk maar eens aan natuurtheater De Kersouwe in Heeswijk-Dinther en het 
natuurtheater in Oisterwijk. Wij stellen voor dat het College op die lokatie alvast inspiratie op 
gaat doen. 
 
Kosten van deze voorstellen 
Bijgaande voorstellen hoeven volgens ons echt niet zoveel te kosten, omdat ze al prima in te 
bouwen zijn in de huidige inrichting van het park en passen in de huidige infrastructuur. 
Daarbij kan voor deze voorstellen wellicht ook gebruik worden gemaakt van 
subsidiemogelijkheden bij bijvoorbeeld de Provincie. 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wij zijn uiteraard bereid onze voorstellen nader aan u toe te lichten. Daartoe kunt u contact 
opnemen met ondergetekende. 
 
Ervan uitgaande u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en met veel belangstelling in 
afwachting van uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 


